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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Nadějkov č. 5/2022, 

které se konalo dne 24. 11. 2022 

Místo a čas: kinobar Nadějkov, 18
00

 hodin 

Přítomni: Ing. Jiří Benda, Stanislav Cimpa, Jan Černý, Jiří Dušek, Ondřej Hulan, Pavel Janouch, Ing. Arnošt Novák, 
MUDr. Šárka Peterková, Radek Seidl, Michal Steinbauer, Ing. Klára Tesařová, Lukáš Turnovec, Jaroslav Vacek 

Omluveni: Ing. arch. Vít Benda, Mgr. Hana Buchnarová  

Hosté: M. Chocholatá, Š. Čapková a další 

 
1. Schválení programu zasedání 

Starosta obce jako předsedající zahájil jednání v 18:01, přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty. Starosta 
konstatoval na začátku zasedání 13 přítomných, zastupitelé Hana Buchnarová a Jan Černý se z jednání omluvili.  
 
Starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání: 
 
1. Schválení programu zasedání 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Složení slibu nového člena zastupitelstva 
4. Volba členů finančního a kontrolního výboru 

5. Veřejnoprávní smlouva MěÚ Tábor 

6. Rozpočtová opatření 

7. Rozpočet 2023 návrh 

8. Projekty na rok 2023 a hlavní projekty na období 2022-2026 

9. Projekt podpory „My v tom Jihočechy nenecháme“ 

10. Projekt „Vítání Jihočechů“ 

11. Oprava a údržba hasičské techniky, požární bezpečnost 

12. Společenské akce a akce PKC 2022/2023 

13. Závěr 

 
Na podnět zastupitele J. Bendy byl program doplněn o bod „Členství obce v Platformě proti hlubinnému 
úložišti“ 
 
 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisů 
Starosta navrhl zapisovatele a ověřovatele zápisu: 
Zapisovatel:   Ing. Klára Tesařová, Štěpánka Čapková 
Ověřovatelé zápisu:  Ondřej Hulan, Jiří Dušek 
 
Usnesení č. 68/2022:  
ZO Nadějkov schvaluje upravený program jednání a dále paní Kláru Tesařovou a Štěpánku Čapkovou jako 
zapisovatelky; pana Ondřeje Hulan a Jiřího Duška jako ověřovatele zápisu ze zasedání zastupitelstva obce dne 
24. 11. 2022.  
Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 
 

3. Složení slibu nového člena zastupitelstva 
Po rezignaci pana Rudolfa Svobody na mandát zastupitele se zastupitelem stal pan Jan Černý, jako první 

náhradník kandidátky Nezávislý s podporou KDU-ČSL a mandát přijal. 
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„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, 

v zájmu obce a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky“. Vyzval zastupitele starosta ke složení 

slibu podle odst. 2 § 69 Zákona o obcích.  

Zastupitel Jan Černý složil slib prohlášením „slibuji“, podáním ruky a podepsáním slibové listiny.  

 
 

4. Volba členů finančního a kontrolního výboru 
Sdružení nezávislých kandidátů Nadějkovsko navrhuje jako členku finančního výboru paní Kamilu Kozákovou. 

Usnesení č. 69/2022:  
ZO Nadějkov zvolilo paní Kamilu Kozákovou členkou finančního výboru.  
Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

Nezávislí s podporou KDU-ČSL navrhují jako členku finančního výboru paní Olgu Duškovou. 

Usnesení č. 70/2022:  
ZO Nadějkov zvolilo paní Olgu Duškovou členkou finančního výboru.  
Pro: 10   Proti: 0   Zdržel se: 3 (Radek Seidl, Michal Steinbauer, Arnošt Novák) 
Schváleno. 
 

Sdružení nezávislých kandidátů Nadějkovsko navrhuje jako členku kontrolního výboru paní Romanu Cimpovou. 

Usnesení č. 71/2022:  
ZO Nadějkov zvolilo paní Romanu Cimpovou členkou kontrolního výboru.  
Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
 

Nezávislí s podporou KDU-ČSL navrhují jako člena kontrolního výboru pana Jiřího Bendu ml., Hronova Vesec. 

Usnesení č. 72/2022:  
ZO Nadějkov zvolilo pana Jiřího Bendu ml., Hronova Vesec členem kontrolního výboru.  
Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 4  (Radek Seidl, Michal Steinbauer, Arnošt Novák, Šárka 
Peterková) 
Schváleno. 
 
Rada obce projedná zřízení komisí, zejména kulturní komise a pravděpodobně sportovní komise. 

 

5. Veřejnoprávní smlouva MěÚ Tábor 
Jedná se o opakovaně uzavíranou smlouvu o projednávání přestupků. Obec Nadějkov nevede přestupkovou 

agendu - není schopna svými orgány výkon přenesené působnosti na tomto úseku zabezpečit. 

Usnesení č. 73/2022:  
ZO Nadějkov schvaluje opětovné uzavření veřejnoprávní smlouvy na úseku projednávání přestupků s městem 

Tábor. Obec Nadějkov není schopna svými orgány výkon přenesené působnosti na tomto úseku zabezpečit. 

Pověřuje starostu obce podpisem smlouvy. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
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6. Rozpočtová opatření 
V rámci delegovaných kompetencí bylo radou obce Nadějkov schváleno: 

 rozpočtové opatření č. 11 k 15. 9. 2022 v celkové výši 145.000,-  Kč na výdajové straně i příjmové 

straně rozpočtu 

 rozpočtové opatření č. 12 k 3. 10. 2022 v celkové výši 150.000,-  Kč na výdajové straně i příjmové 

straně rozpočtu 

 rozpočtové opatření č. 13 k 13. 10. 2022 v celkové výši 40.000,-  Kč na výdajové straně i příjmové 

straně rozpočtu 

 

Zastupitel J. Benda se dotazuje, proč zastupitelé nedostali materiály k RO dopředu. Účetní obce vysvětluje, že 

RO schválená radou jsou k dispozici na úřední desce obce. RO č. 14, které bude zastupitelstvo schvalovat, 

čekala, až přijdou daně, aby bylo RO maximálně aktuální.  V případě rozpočtu se jedná pouze o návrh, který 

bere zastupitelstvo na vědomí, rozpočet se bude schvalovat až za tři týdny. 

 

Usnesení č. 74/2022:  
ZO Nadějkov bere na vědomí rozpočtová opatření č. 11, 12 a 13 v předloženém znění (přiloženo k materiálům), 
jejichž schválení bylo delegováno do kompetence rady obce Nadějkov. 
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

Schváleno jednohlasně. 
 

Účetní obce představuje rozpočtové opatření č. 14 k 24. 11. 2022 celkové výši 1.234.000,- Kč na příjmové i 

výdajové straně rozpočtu. K RO se dotazuje zastupitel J. Benda, proč je prodej dřeva vždy v částce 40.000Kč. 

Starosta uvádí, že je to maximální částka, kterou může schválit rada. Paní auditorka z Jčk, která prováděla 

poslední audit obce, navrhuje, aby zastupitelstvo radě obce udělilo pravomoc případný příjem přijmout 

v jakékoli výši. To ale dnes na programu nebude. 

Ředitelka školy vysvětluje položku 5331 Neinvestiční příspěvky zřízeným PO ve výši 238.000,-Kč:  

- nákup 10t černého uhlí za 152.000Kč (ceny se oproti loňskému roku navýšily) 

- upgrade účetního softwaru 

- vyšší náklady na čisticí prostředky 

- pomůcky pro žáky (došlo ke změně, výdaje na neschopenky jsou hrazeny z ostatních neinvestičních 

příspěvků, tudíž z této kapitoly nevystačily finance na pomůcky pro žáky) 

 

Probíhá diskuze k položce Zařízení na odvlhčování zdiva Součkovina. Na rok bylo obci zapůjčeno zařízení na 

principu osmózy. Nyní bylo obci zařízení nabídnuto k odprodeji. Bylo umístěno ve sklepě, nyní archiv. Po roce 

užívání jsou prostory výrazně sušší. Je možné, že je to kombinací více faktorů – větrá se, topí, u studny se čas od 

času zapne klasický odvlhčovač.  Problémy s vlhkostí se značně eliminovaly, rada obce doporučuje odkup 

zařízení.  

J. Dušek – Je předpis, aby se muselo neustále svítit na sběrném dvoře? Starosta reaguje, že není. Osvětlení bylo 

staženo na polovinu. Svítí se zde kvůli bezpečnosti a případným krádežím. 

Usnesení č. 75/2022:  
ZO Nadějkov schvaluje rozpočtové opatření č. 14 v předloženém znění (přiloženo k materiálům) v celkové výši 
1.234.000,- Kč na příjmové i výdajové straně rozpočtu. 
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 



 

4 
 

 

 
7.  Rozpočet 2023 návrh 

Navržený rozpočet je předložen k posouzení, je navržen jako vyrovnaný, bude vyvěšen na úřední desce, 

v průběhu prosince ho projedná finanční výbor a zastupitelstvo se sejde k hlasování o rozpočtu dne 15. 12. 

2022, abychom se vyhnuli zasedání zastupitelstva mezi vánočními svátky. Starosta vyzval zastupitele, aby 

návrhy a připomínky na změnu rozpočtu, podávali do 10. 12. 2022.  Účetní obce doplnila, aby se na ní 

zastupitelé v případě nejasností obrátili, ráda vysvětlí případné dotazy. 

Usnesení č. 76/2022:  
ZO Nadějkov bere na vědomí návrh rozpočtu, který bude v konečné verzi projednávat na svém příštím zasedání, 

schvaluje konečný termín na podávání návrhů na změny rozpočtu do 10. 12. 2022. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 

 
 

8. Projekty na rok 2023 a hlavní projekty na období 2022-2026 
Rada obce projednávala projekty na následující rok, inflace, nárůsty cen prací a materiálů nás zřejmě přinutí 

realizovat menší množství projektů než v minulosti. Doporučené projekty: 

 MK Hronova Vesec 

 MK Mozolov 

 Střecha DPS 

 Památník Prokopa Chocholouška – hřbitov Nadějkov 

 POV JČK – posoudí rada obce 

 

V roce 2023 bude potřeba připravit projektovou dokumentaci k několika plánovaným projektům a to: 

 Projekt rekonstrukce staré hasičárny Nadějkov 

 Projekt vytápění ZŠ a MŠ 

 Projekt zadržování vody v krajině – nádrž Brtec 

 Projekt FV panelů případně jiných alternativních zdrojů el. energie na obecních budovách 

 Projekt „Pozemky pro individuální výstavbu“ 

 

Je možné, že se rozsah projektů bude upravovat na základě informací, které dnes neznáme (eGD apod.) 

 

Usnesení č. 77/2022:  
Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informace o plánovaných projektech obce pro rok 2023. 
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně.  

 

Zastupitelstvo se bude také muset zaměřit na projekty, jejichž časový rozsah bude zasahovat pravděpodobně 

do celého volebního období 2022-2026 a to zejména  

 Pozemky pro individuální výstavbu 

 Čištění odpadních vod 

Zejména pro nové zastupitele je v materiálech k ZO přiložena rekapitulace k projektům pozemky pro 

individuální výstavbu a čištění odpadních vod. 

 

Usnesení č. 78/2022:  
Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informace o plánovaných projektech obce pro rok 2023volební 
období 2022 -2026. 
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně.  

 



 

5 
 

9. Projekt podpory „My v tom Jihočechy nenecháme“ 
Hejtman Jihočeského kraje vyhlásil projekt „My v tom Jihočechy nenecháme“, jedná se o jednorázový finanční 

příspěvek dětem do 3 let a seniorům ve výši 4.000,- Kč, obec musí příspěvek administrovat a uhradit, poté 

požádá Jihočeský kraj o proplacení poloviny nákladů, příjem žádostí do 31. 1. 2023. Podklady starosty rozesílal. 

 

Usnesení č. 79/2022:  
ZO Nadějkov 

I. bere na vědomí  

vyhlášený dotační program Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy nenecháme II“;  

II. schvaluje  

1. zapojení obce/města Nadějkov do dotačního programu Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy nenecháme 

II“,  

2. předběžné vyčíslení finančních nákladů v celkové výši 100.000,- Kč na realizaci dotačního programu z 

rozpočtu obce na předfinancování a spolufinancování poskytované podpory,  

3. předfinancování podpory pro rodiny s dětmi do dovršení 3 let věku, resp. do dovršení 8 let věku pobírajících 

příspěvek na péči z rozpočtu obce,  

4. spolufinancování podpory poživatelů důchodů ve výši 30.000,- Kč z rozpočtu obce,  

5. financování účasti obce na dotačním programu „My v tom Jihočechy nenecháme II“ je součástí rozpočtu 

obce na rok 2023.  

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně.  

 

 

10. Projekt „Vítání Jihočechů“ 
Jihočeský kraj vypsal „Dotační program na podporu narozených dětí z Jihočeského kraje“.   

Jedná se o příspěvek obcím na podporu narozených dětí s trvalým bydlištěm na území Jihočeského kraje. 

Příspěvek je určen na obdarování dětí narozených od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2024, přičemž Jihočeský kraj přispěje 

v rámci slavnostního vítání občánků stejnou částkou, kterou jim věnuje samotná obec (příspěvek Jčk je v 

hodnotě 500-5000Kč). Podmínkou je, aby vítání občánci obdrželi při vítání Krajský rodný list Jihočecha. 

Rada obce navrhuje, aby obec podala žádost o dotaci a následně s Jihočeským krajem uzavřela smlouvu o 

poskytnutí dotace na podporu narozených dětí z Jihočeského kraje. Celkové předpokládané náklady rada 

odhadla na 200.000Kč. Podmínkou je předfinancování projektu obcí.  

 Rada obce doporučuje jako minimální celkový finanční příspěvek 5000Kč na vítaného občánka. 

Obec Nadějkov se zapojila do kampaně „Celé Česko čte dětem“, v rámci této aktivity obdrželi vítaní občánci 

dárkový balíček „MOJE PRVNÍ KNIHA“. Součástí balíčku je kniha + složka s propagačními materiály. Cena balíčku 

je 320,- Kč pro jedno dítě.  

 
Usnesení č. 80/2022:  
ZO Nadějkov  

 bere na vědomí: 
vyhlášený „Dotační program na podporu narozených dětí z Jihočeského kraje“  
zapojení obce do kampaně „Celé Česko čte dětem“ 

 schvaluje:  
zapojení obce Nadějkov do „Dotačního programu na podporu narozených dětí z Jihočeského kraje“. 
předběžné vyčíslení finančních nákladů v celkové výši 200.000 Kč na realizaci dotačního programu z rozpočtu 
obce na předfinancování projektu. 
minimální celkový finanční příspěvek 5.000Kč na vítaného občánka (2.500,- obec, 2.500,- Jihočeský kraj) 

 pověřuje: 
starostu obce podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu. 

 deleguje: 
provedení potřebných rozpočtových opatření do pravomoci rady obce. 
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 
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11. Oprava a údržba hasičské techniky, požární bezpečnost 
Při projednávání zvýšení akceshopnosti SDH Nadějkov starosta s velitelem SDH diskutoval okruhy činností, 

které jsou nezbytné zajistit a to zejména 

 Kontrola funkčnosti všech hydrantů v obci ve spolupráci s firmou Čevak a.s. a vytvoření soupisu stavu 

hydrantů. 

 Kontrola stavu požárních stříkaček PS-12 v obci, provedení generální údržby u každé z ní, evidence 

těchto oprav včetně evidence PHM. (Petříkovice, St. Lhota, Brtec, Nadějkov). Zároveň soupis všech 

stříkaček i historických a vytvoření inventárního seznamu. 

 Kontrola požárních hadic, které jsou součástí těchto PS-12, posouzení stavu a případná obměna nebo 

doplnění. 

 Oprava sušáku na hadice u požární zbrojnice v Nadějkově. 

 Do současné doby bylo zhotoveno odsávání výfukových plynů vozidla Tatra 148, kdy se při studeném 

startu motoru nebylo možné pohybovat po garáži a tento kouř pronikal i do bytu nad nimi. 

Další činnosti vyplynou následně z výše uvedených bodů 

 

Realizací výše uvedených bodů by se ujal Michal Steinbauer, který je členem místní jednotky požární ochrany a 

aktivně se podílí na zajištění požární ochrany v obci. 

Již několik let má na starosti technický stav a akceschopnost požární techniky a od roku 2022 je i velitelem této 

jednotky. 

Tím je zařizování oprav u externích dodavatelů, převoz vozidel, zajištění STK anebo provádění některých oprav 

svépomocí, např. oprava palivové soustavy vozidla Tatra 148, kdy vozidlo bylo nepojízdné, a nebyla možnost 

převozu do servisu.  Dále roční údržby agregátů, zkoušení jejich provozuschopnosti a technické práce s požární 

technikou pro obec 

Pro zajištění akceschopnosti jednotky a provozu techniky jsou důležité další činnosti, které jsou ale časově 

náročné a nad rámec běžné práce. 

Proto M. Steinbauer navrhl, zda by mezi ním a obcí nevznikl pracovní vztah, ve kterém by tyto práce zajišťoval 

za finanční odměnu a podle svých časových možností.  

Z jednání vyplynulo, že nejvhodnější variantou je uzavření DPP na každou činnost, kterou by prováděl. Další 

výhodou této činnosti je působení člena jednotky v místě bydliště a jeho větší dostupnost v případě mimořádné 

události. 

Protože je Michal Steinbauer členem zastupitelstva obce, je potřeba aby jeho pracovně právní vztah k obci 

schválilo zastupitelstvo 

 

Usnesení č. 81/2022:  
ZO Nadějkov schvaluje honorovanou činnost zastupitele pana Michala Steinbauera pro obec Nadějkov v oblasti 

požárně bezpečnostní prevence a zajištění akceschopnosti SDH, schválení odměny na jednotlivé provedené 

činnosti deleguje zastupitelstvo do pravomoci rady obce Nadějkov, podpis dohod o provedení práce do 

kompetence starosty obce. 

Pro: 12  Proti: 0   Zdržel se: 1 (Michal Steinbauer) 
Schváleno. 

 
 

12. Společenské akce a akce PKC 
Obec Nadějkov připravila orientační plán akcí v PKC Nadějkov na rok 2023. Vycházeli jsme z akcí, které se 
osvědčily. Na program jsme přidali i několik novinek. Starosta vyzval přítomné, aby pokud by kdokoli chtěl 
pořádat nějakou akci, projednal termín s paní Čapkovou. Zastupitel J. Černý navrhuje, aby byl na internetových 
stránkách obce uveřejněn plán akcí na rok 2023. 
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Plánované akce PKC 2023 

 Promítání filmu v knihovně 

 Kurz pletení košíků 

 Každou středu lekce jógy 

 Country tance 2 x týdně 

 Kurzy angličtiny 

 Kurz háčkování 

 Beseda o bezpečnosti pro seniory 

 Kurz trénování paměti 

 Masopustní průvod 

 Velikonoční tvoření 

 Pochod Naučnou stezkou 2. ročník 

 Listování (Hejlík) 

 Vítání občánků 

 Pouťový program, výstava  

 Dlabání dýní 

 Svatomartinský průvod 

 Vánoční tvoření 

 Celoroční akce knihovny, čtení s dětmi 

 

Usnesení č. 82/2022:  
Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informace o plánovaných akcích v PKC Nadějkov na rok 2023. 
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 

 
 

13. Členství obce v Platformě proti hlubinnému úložišti 
Starosta stručně shrnul historii. Bod komentuje J. Benda a J. Černý. 
Platforma proti hlubinnému úložišti sdružuje obce a spolky z lokalit, které jsou ohroženy vybudováním tohoto 
úložiště. Zástupci obcí a spolků z lokalit se scházejí, domlouvají společné akce (např. Den proti úložišti), 
společný postup při jednání se státními úřady, zadávají (a financují) vypracování právních nebo další odborných 
stanovisek a případně přijímají nové členy Platformy. Nadějkov byl jedním z prvních členů Platformy. Poté, co 
naše lokalita Magdaléna v r. 2020 vypadla ze seznamu lokalit, vybraných k dalšímu průzkumu, a zůstala tzv. 
lokalitou "záložní", se naší obce problém úložiště už bezprostředně netýká. Zájem Nadějkova (a dalších obcí ze 
"záložních" lokalit) účastnit se společných schůzek tedy poklesl. Naopak lidé z obcí a spolků ze čtyř tzv. 
"kandidátních" lokalit (Janoch u Temelína, Horka a Hrádek na Vysočině a Březový potok na Plzeňsku) se 
potřebují intenzivněji scházet, jednat spolu, plánovat atd. 
Statut Platformy řeší tuto situaci možností stát se "členem-podporovatelem". Členové-podporovatelé nemají 
volební  ani rozhodovací hlas, takže jejich účast na jednání Platformy není nutná, ale dostávají všechny 
informace, které se úložiště a činnosti Platformy týkají, a k jejich názoru bude Platforma přihlížet. 
Nejbližší setkání Platformy je 2. prosince na Jihlavsku. Pokud na něj žádný zástupce obce nepojede, navrhují 
zvážit, zda by obec Nadějkov neměla o statut člena podporovatele požádat. K tomu, aby se obec stala členem 
podporovatelem Platformy, je potřeba zaslat sekretáři Platformy písemné vyjádření oprávněného zástupce 
obce na formuláři. 
Statut Platformy ale neřeší, zda se může člen podporovatel stát znovu řádným členem s hlasovacím právem 
v případě, že by jeho lokalita z jakéhokoli důvodu znovu postoupila do vybraných lokalit. Starosta se vyjadřuje, 
že na setkání Platformy s největší pravděpodobností pojede. Stejně jako další zastupitelé navrhuje zjistit, jak se 
k možnosti stát se členem podporovatelem staví ostatní členové Platformy z lokality Magdaléna, a navrhuje 
projednat jednotný postup.  
 
Usnesení č. 83/2022:  
Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informaci o možnosti změny členství obce Nadějkov v Platformě 
proti hlubinnému úložišti na člena podporovatele a navrhuje projednat společný postup s ostatními členy 
Platformy z lokality Magdaléna v lednu 2023.  
Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Schváleno jednohlasně. 

https://www.platformaprotiulozisti.cz/
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14. Závěr 

Na závěr proběhla diskuze o možnosti zřízení sociální komise v obci nebo jiné konstruktivní řešení problémů 
v sociální oblasti. Rada se bude námětem zabývat. 
Ředitelka školy pozvala zastupitele na prohlídku ZŠ, která proběhne 6. 12., pozvánky ještě zašle. 
Bývalý starosta J. Benda otevřel otázku ČOV, seznámil zastupitele s vývojem řešení. Apeluje na vyřešení čištění 
vod v obci, případně osadách. Prověřením všech možností včetně dříve navrženého velkého septiku pod 
Rákosným. Z diskuze vyplývá, že téma ČOV bude jedním z hlavních témat volebního období.  
 
Na závěr starosta poděkoval přítomným za účast a v 20

17
 ukončil zasedání zastupitelstva. 

 
 

KONEC ZASEDÁNÍ 
 

Zapsala: Klára Tesařová, Štěpánka Čapková 
 
 

Ověřili: 
 

Ondřej Hulan                                                     Jiří Dušek 
 
 

 
Arnošt Novák, starosta obce 


